

DOCX.MY

BERITA ONLINE ANDA!

Info semasa, Terkini, Viral, Agama, Pendidikan,
Makluman, Resepi, Informasi Kerajaan Dan Lain-Lain

INFO LANJUT

www.docx.my



DOCX.MY
SENANG DOWNLOAD

MAKLUMAN BESAR MENJELANG PRN



Kerajaan tidak akan menghalang Kumpulan Wang Simpanan Pekerja (KWSP) daripada melaksanakan pengeluaran secara berkala atau bulanan kepada pencarum yang mencapai usia persaraan 55 tahun sebagai keperluan wajib. Perdana Menteri, Datuk Seri Anwar Ibrahim sendiri menyatakan sokongan tersebut selepas menghadiri International Social Wellbeing Conference (ISWC) di sebuah hotel di Kuala Lumpur hari ini.

Anwar menyatakan bahawa cadangan pengeluaran ini sedang dalam peringkat akhir dan bergantung kepada keupayaan KWSP. Baginda menyatakan bahawa beliau tidak mempunyai masalah dengan cadangan tersebut dan bergantung kepada kemampuan KWSP.

"Namun, seperti yang dinyatakan oleh Ketua Pegawai Eksekutif KWSP, Datuk Seri Amir Hamzah Azizan, terdapat beberapa kekangan terutamanya bagi pencarum yang mempunyai simpanan yang kecil," katanya.

Sebelum ini, Datuk Seri Amir Hamzah Azizan, Ketua Pegawai Eksekutif KWSP, menyatakan bahawa mereka bersedia untuk mempertimbangkan pengeluaran berkala atau bulanan bagi pencarum yang mencapai usia persaraan 55 tahun sebagai keperluan wajib untuk ahli baharu. Menurut beliau, pada masa ini, pengeluaran berkala atau bulanan dilakukan secara sukarela dan memberikan peluang kepada ahli untuk menguruskan wang persaraan dengan lebih baik.

Beliau menjelaskan bahawa pengeluaran berkala atau bulanan juga memberi peluang kepada ahli untuk terus menikmati dividen tahunan dengan baki simpanan yang ada.

Dalam majlis tersebut, Anwar juga melancarkan versi baharu Aplikasi i-Akaun KWSP yang mempunyai ciri-ciri inovatif dan interaktif untuk meningkatkan pengalaman pengguna. Platform yang ditingkatkan ini menyediakan pelbagai fungsi bagi ahli untuk melakukan transaksi berkaitan KWSP, termasuk kalkulator simpanan persaraan baharu yang membantu ahli menilai kecukupan simpanan KWSP ketika bersara nanti. - sumber - Kosmo